
Protokół Nr XI/20
z  sesji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego,  która  odbyła  się  w  dniu  6  lutego   2020r.
w Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1440. 

W sesji uczestniczyło 17 radnych według załączonej listy obecności. 
W  sesji  uczestniczyli   kierownicy  jednostek  organizacyjnych  powiatu,  kierownicy
powiatowych  służb,  inspekcji  i  straży   według  załączonej  listy  obecności a  także
przedstawiciele mediów.

W sesji uczestniczyli również:
1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  Henryk
Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  otwierając  obrady  XI  sesji  VI
kadencji Rady Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków
Zarządu, Wiceprzewodniczącego Rady, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu,
kierowników  powiatowych  służb,  inspekcji  i  straży,    przedstawicieli  mediów   oraz
mieszkańców powiatu.   Przewodniczący  Rady  powitał  również  panią  Elę  Malinowską
oraz  pana Piotra Pietrasiuka.

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący Rady stwierdził,  że w dzisiejszej
sesji  uczestniczy 17 radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować
i  podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad
Państwo  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem  na  dzisiejszą  sesję.  Czy  w  sprawie
porządku obrad ktoś  zechce zabrać głos? 

Propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.
Przewodniczący Rady stwierdził, że ponieważ propozycje  zmiany porządku obrad

nie  zostały  zgłoszone  Rada  Powiatu  w  dniu  dzisiejszym  będzie  obradowała  zgodnie
z  porządkiem obrad przesłanym państwu  radnym wraz z zaproszeniami na dzisiejszą
sesję. 
Porządek obrad XI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego:

1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
3. Sprawozdanie  Starosty  z  wykonania  uchwał  Rady Powiatu  oraz  pracy  Zarządu

Powiatu między sesjami
4. Sprawozdania  z  prac  komisji  stałych,  Komisji  Rewizyjnej  oraz  Komisji  Skarg

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Siemiatyckiego za 2019 rok
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian  w  Uchwale  Nr  X/75/19  Rady Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia

2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata
2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 - 2029 

b) zmian  w  Uchwale  Nr  X/76/19  Rady Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia
2019r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok
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c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Siemiatycze
d) powierzenia Gminie Perlejewo zadania utrzymania poboczy dróg powiatowych na

terenie gminy Perlejewo
e) ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  powiatowych

w  granicach administracyjnych Powiatu Siemiatyckiego
f) ustalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie
oraz specjalności i  formy kształcenia nauczycieli  prowadzone przez uczelnie,  na
które  dofinansowanie  jest  przyznawane  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2020 roku

6.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
7.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski   zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś
z  państwa  radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z X sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 17 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził,  że protokół  z poprzedniej  sesji  przyjęty został

przy  17  głosach  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Protokół
głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik
do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Jan Zalewski, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał
Rady  Powiatu  oraz  pracy  Zarządu  Powiatu  między  sesjami.  Sprawozdanie  stanowi
załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma
pytania do przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 4.

Przewodniczący  Rady  poproszę  o  zabranie  głosu  kolejno  przewodniczących
poszczególnych komisji i przedstawienie sprawozdań z pracy za 2019 rok.

Sprawozdania z prac komisji przedstawili kolejno:
• Jerzy Górski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
• Bożena Teresa Bujno Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej
• Jerzy  Szawkało  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Porządku

Publicznego
• Paweł  Kowalczyk  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia  i  Spraw

Socjalnych
• Mariusz Obrycki Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji

Pytania do przedstawionych sprawozdań nie zostały zgłoszone.  Sprawozdania z
prac komisji stałych, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2019
rok – w załączeniu do protokołu.
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P - kt 5.

Pierwszy projekt  uchwały dotyczył zmian  w Uchwale  Nr  X/75/19  Rady Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia  2019r.  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata  2020  –  2023  wraz  z  prognozą  kwoty  długu  i  spłat
zobowiązań na lata 2020 – 2029.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na
wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w
tej sprawie?

Pytania  do  projektu  uchwały  nie  zostały  zgłoszone  w  związku  z  tym
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  X/75/19  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia  2019r.  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata  2020  –  2023  wraz  z  prognozą  kwoty  długu  i  spłat
zobowiązań na lata 2020 – 2029 głosowało 17 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 17 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XI/82/20 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr X/75/19 Rady
Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia  2019r.  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i
spłat zobowiązań na lata 2020 – 2029. – w załączeniu do protokołu. 

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zmian  w  Uchwale  Nr  X/76/19  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia  2019r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2020 rok.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy w związku z
tym państwo radni maja pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  X/76/19  Rady  Powiatu

Siemiatyckiego  z  dnia  23  grudnia  2019r.  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2020 rok głosowało 17 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała podjęta została przy 17 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XI/83/20 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr X/76/19 Rady
Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Siemiatyckiego na 2020 rok – w załączeniu do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie
Siemiatycze.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował,  że projekt uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania  do  projektu  uchwały  nie  zostały  zgłoszone  w  związku  z  tym
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie
Siemiatycze głosowało 17 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 17 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XI/84/20 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  udzielenia pomocy finansowej
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Gminie Siemiatycze – w załączeniu do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  powierzenia  Gminie  Perlejewo  zadania
utrzymania poboczy dróg powiatowych na terenie gminy Perlejewo.

Przewodniczący Rady  Henryk Boguszewski poinformował, że projekt uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   powierzenia  Gminie  Perlejewo  zadania

utrzymania poboczy dróg powiatowych na terenie gminy Perlejewo głosowało 17 radnych.
Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  uchwała podjęta została  przy 17 głosach

„za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Uchwała  Nr  XI/85/20  –
w  załączeniu  do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie   powierzenia
Gminie  Perlejewo  zadania  utrzymania  poboczy  dróg  powiatowych  na  terenie  gminy
Perlejewo – w załączeniu do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa
drogowego dróg powiatowych w        granicach administracyjnych Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  przypomniał,  że  projekt  uchwały
został przekazany państwu radnym wraz z materiałami na dzisiejszą sesję ale projekt ten
został  wczoraj  zmieniony.  Głosujemy  nad  projektem,  który  omawialiśmy  w  dniu
wczorajszym.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa

drogowego  dróg  powiatowych  w  granicach  administracyjnych  Powiatu  Siemiatyckiego
głosowało 17 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała podjęta została  przy 17 głosach
„za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Uchwała  Nr  XI/86/20  –
w   załączeniu  do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie   ustalenia
wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  powiatowych  w  granicach
administracyjnych Powiatu Siemiatyckiego – w załączeniu do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  ustalenia  planu  dofinansowania  form
doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  pobierane  przez  uczelnie  oraz  specjalności  i  formy kształcenia  nauczycieli
prowadzone  przez  uczelnie,  na  które  dofinansowanie  jest  przyznawane  w  szkołach  i
placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2020 roku.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował,  że projekt uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni maj pytania bądź
uwagi w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   ustalenia  planu  dofinansowania  form

doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  pobierane  przez  uczelnie  oraz  specjalności  i  formy kształcenia  nauczycieli
prowadzone  przez  uczelnie,  na  które  dofinansowanie  jest  przyznawane  w  szkołach
i  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat  Siemiatycki  w  2020  roku
głosowało 17 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała podjęta została  przy 17 głosach
„za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Uchwała  Nr  XI/87/20  –
w  załączeniu do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  ustalenia planu
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dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  maksymalnej  kwoty
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz specjalności i formy
kształcenia  nauczycieli  prowadzone  przez  uczelnie,  na  które  dofinansowanie  jest
przyznawane  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat
Siemiatycki w 2020 roku – w  załączeniu do protokołu.

P – kt 6.

Radny Mikołaj Żabiński  podziękował członkom Zarządu Powiatu za tak szybkie
rozpatrzenie wniosku w sprawie ufundowania tablicy pamiątkowej z okazji organizacji VI
zjazdu absolwentów. To niebywałe w historii powiatu aby powiat fundował – radny Mikołaj
Żabiński  na  ręce  pana  Starosty  przekazał  szczere  wyrazy  podziękowania  w  imieniu
absolwentów, również w imieniu pani dyrektor.

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że jak wszystkim wiadomo, z inicjatywy dyrekcji
szkoły jak i absolwentów Zespołu Szkół Rolniczych, jest to jubileusz 65-lecia powstania
szkoły średniej  w Czartajewie.  Jak wskazują statystyki  szkołę tą  opuściło  kilka tysięcy
osób o wielu specjalnościach zawodowych, jest to szkoła znana w naszym środowisku.
Wielu  absolwentów  jest  lub  było  radnymi  powiatu,  radnymi  gmin  lub  miast  naszego
regionu także i w kraju na poważnych stanowiskach nasi absolwenci również są. Zjazd
absolwentów odbędzie się 5 i 6 września bieżącego roku a jego miejscem jest Zespół
Szkół w Czartajewie. Spodziewamy się obecności wielu absolwentów, byłych i obecnych
nauczycieli,  przedstawicieli  władz samorządowych i zaproszonych gości. Jest to wielkie
święto naszej szkoły a jednocześnie wielkie przedsięwzięcie finansowe i organizacyjne,
jakie czeka nas w najbliższym czasie. Jest to również wielka promocja szkoły i zarazem
naszego powiatu oraz społeczności, w której żyjemy. Cieszyć może fakt, iż mimo wielu
trudności w latach poprzednich w ostatnim czasie poczyniono wiele starań np. na remonty
i  ocieplenia  szkoły,  internatu,  budowę  orlika  czy  modernizację  istniejącego  stadionu.
Radny Mikołaj Żabiński jako przewodniczący komitetu organizacyjnego zjazdu zaapelował
do Zarządu Powiatu, do radnych abyście w przyszłości nie zapominali o tej szkole. Jest to
bardzo  ważny  element  naszego  środowiska  w  krzewieniu  kultury,  oświaty  i  życia
społecznego. 

Korzystając  z  okazji  w  imieniu  absolwentów  radny  Mikołaj  Żabiński  serdecznie
zaprosił  wszystkich  na  zjazd.  Bliższe  informacje  będą  ukazywały  się  w  Kurierze
Podlaskim, będą powtarzane zasady uczestnictwa.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski podziękował,  jednocześnie
pogratulował  radnemu  tego,  że  podjął  się  zadania  bycia  przewodniczącym  komitetu
organizacyjnego. Przewodniczący Rady wyraził opinię, że Zarząd, Rada dba o szkołę w
Czartajewie, wygląda ona jak w XXI wieku.

P – kt 7.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Henryk
Boguszewski podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XI sesji VI kadencji
Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
   PRZEWODNICZĄCY  RADY

 
                                Henryk Boguszewski 

           Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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